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В статье анализируется современное состояние конституционного регулирования статуса 

прокуратуры Российской Федерации. Выявляются проблемы, тенденции и пути дальнейшего 

его развития. Отдельное внимание уделено анализу инициативы Президента Российской Фе-

дерации по изменению норм Конституции Российской Федерации, в том числе регулирующих 

статус прокуратуры. Излагается мнение автора с конкретными предложениями.
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The article analyzes the current state of constitutional regulation of the status of the Prosecutor's office of the Russian 

Federation. The author identifies problems, trends and ways to further develop the status of the Prosecutor's office. 

Special attention is paid to the analysis of the initiative of the President of the Russian Federation to change the 

norms of the Constitution of the Russian Federation regulating the status of the Prosecutor's office. The author's 

opinion and specific recommendations are presented.
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